
Varnost očitno ni
preveč pomembna

Pred dvema letoma sem, ob »posodobitvi« Tržaške
ceste od križišča z Viško pa do odcepa za avtocesto,
zapisal kako nujno bi bilo, da bi vsaj pn cerkvi, to je na
križišču z Viško napravili podhod za pešce in s tem precej
zmanjSali število prometnih nesreč do katcrih vedno
prihaja na prchodih za pešce po krivdi voznikov pa tudi
pešcev. Opozonl sem kako zelo bosta potrebna taka
podhoda pri nadaljni modcrnizaciji Tržaške v smeri proti
mestu v bližini križišča Jadranske s Tržaško in Langusove
s Tržaško. Znano je namreč. da je gostota prehodov
otrok in slabovidnih tam najbolj gosta.

Te dni so z modernizacijo res pričeli toda o podhodih
za pešce ni slcdu. Celo z zaiudenjem so me gledali
gradbeni tehniki ali inženirji, ko setn jih to spraševal.

Človek se vpraša kakšen sniisel ima, da opozarjamo na
nekaj kar je res nujno potrebno za našo varnost, ko pa to
nihče ne upoSteva in očitno tudi ne prebere. Clovek se

- vpraša kakšno artikulacijo interesov še omogoča občin-
sko glasilo, če nek interes, ki ni niti poseben niti posami-
čen ampak splošen ne more prodreti v tiste in take sfere,
ki načrtujejo njegovo bodoče ne-varnost, a z njegovim
denarjem. Gotovo je za nas krajane. ki živimo in delamo
ob Tržaški še kako pomembno kako se bo odvijal promet
po posodobitvi. Toda če je posodobitev samo v tem, da
se zamenja dotrajana kabelska in vodna kanalizacija ter

nasuje le nekaj več asfalta, ki bo še bolj vabil k veCjim
hitrostim potem sem proti. Posodobitev mora pomeniti
predvsem več varnosti, ker vemo, da ceste vsako leto
zahtevajo med petsto in sedemsto mrtvimi in preko de-
settisoč poškodovanimi v naši Sloveniji. Če sredstev ni,
moramo pač napraviti samo tisto in toliko za kolikor je
denarja toda tisto mora biti načrtovano za promet, ki bo
čez pet let in ne za tistega. ki je bil pred dvajsetimi leti.
Posebno pa, ko gre za človeška življenja bi ne sraeli
načrtovati v njihovo Skodo.

Vemo, da so polovične »rešitve« iz preteklosti bile

najdražje, ker smo jih morali celo večkrat spreminjati in
nikoli ne bodo rešitve. Zato se resno čudim, da nismo v
tem pogledu prav nič načrtovalski.
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